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Bestuursleden Maria van Rossum  voorzitter 
Liesbeth van Hardeveld secretaris 
Frans Vermeulen  penningmeester  
Ineke van den Bosch  bestuurslid 
Ali Bleeker   bestuurslid 
 
Jan van Plateringen  (verslag; geen bestuurslid) 

 
1. Opening en mededelingen 

De vergadering is 19:30 geopend door de voorzitter, Maria van Rossum 
Opkomst: 17 leden 
 
Maria heeft aandacht gegeven aan het overlijden van mevrouw M. Wielaart.  
Ze heeft een hoge leeftijd behaald en is jarenlang actief lid geweest.  
Ze was ook betrokken bij de oprichtingsvergadering van onze afdeling in 1965. 

2. Vaststellen van de agenda 

Akkoord. 

3. Ingekomen stukken 

Geen. 

4. Verslag van de vergaderingen van 20 maart 2023 

Akkoord. 

5. Jaarverslag 2023 

5.1. Verslag van activiteiten 
Doorgenomen en toegelicht door de secretaris. 
 

5.2. Financieel verslag 
Doorgenomen en toegelicht door de penningmeester. 
 

5.3. Voorstel decharge 
De financiële commissie (Jan van Hardeveld en Grietje van der Voet) heeft de 
controlewerkzaamheden uitgevoerd. Op voorstel van de commissie verleent de 
vergadering het bestuur decharge voor het boekjaar 2023. 
 
Jan van Hardeveld is nog een jaar lid van de financiële commissie, Grietje van der Voet 
nog twee jaar. 
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6. Voordrachten bestuur 

6.1. Voordracht door het bestuur: Ali Bleeker  voor de functie van penningmeester 
6.2. Voordracht door het bestuur: Frans Vermeulen voor de functie van bestuurslid 
6.3. Er zijn geen voordrachten gedaan door de leden 

 
Met instemming van de vergadering zijn deze voordrachten van harte aangenomen. 

7. Toekomst van de afdeling Veenendaal, Rhenen e.o. 

In het jaarverslag is gemeld dat we ons met lezingen meer willen richten op een groener 
leefmilieu, onze vereniging breder zichtbaar willen maken naar andere organisaties en 
nieuwe doelgroepen en het versterken van de samenwerking met andere organisaties. 
Vanaf april mogen we onze lezingen geven in het IVN gebouw aan het PWA park en we zijn 
lid geworden van het Maatschappelijk Netwerk Veenendaal (MNV). In 2025 bestaat onze 
afdeling 60 jaar; er is een commissie bezig met het uitwerken van een programma. 
Ons verenigingsblad IRIS is te duur geworden door stijging van de druk- en portokosten in 
relatie tot het ledenaantal. We zijn op zoek naar alternatieven die per 2025 actief zouden 
moeten zijn. Bij voorbeeld een gedrukt boekje met het jaarprogramma. Onze digitale 
nieuwsbrief Bladgroen zal dan worden verrijkt met inhoudelijke informatie. Het jaarboekje zal 
ook breder verspreid worden dan alleen onder de leden. De algemene informatie achterop 
het huidige programmaboekje wordt ook als erg nuttig ervaren. 

8. Rondvraag 

8.1. IRIS 
Zorg ervoor dat de advertentie opbrengsten van de IRIS niet verdwijnen door de 
veranderde vorm en frequentie. 
Ook bij elektronische uitingen is het mogelijk advertenties te plaatsen. 
 

8.2. Dagtocht (20 april) 
Er zijn nog plaatsen beschikbaar. 

9. Sluiting (20:15 uur) 

 
Aansluitend was het de bedoeling om de film van Marja Wirschell te tonen over de imkerij in 
en om Veenendaal van bijenclub Immenhof. Door technische problemen is dat niet gelukt. Er 
wordt nog een ander moment gezocht om de film te vertonen. 
 
 
 

 
  
 


